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Bij brief van 6 augustus 2021, ingekomen op 6 augustus 2021, heeft u namens 

de GroenLinks fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Is het College op de hoogte van het gevaar van het toenemend aantal 
honingbijenvolken voor de wilde bestuivers in de Biesbosch? 
Antwoord: Ja, het college is hiervan op de hoogte. Wij zijn betrokken 

geweest bij dit onderzoek. Het betreffende onderzoek voegen wij als bijlage 

toe bij deze antwoordbrief.  

 

2. Is er een reden dat het onderzoek naar de effecten van honingbijen in de 
Biesbosch niet ook in opdracht van de provincie Noord-Brabant is uitgevoerd? 
Antwoord: Ja, de reden is dat de habitats waar veel wilde bestuivers 

voorkomen (stroomdalgraslanden en glanshaver- en grote 

vossenstaarthooilanden) vrijwel uitsluitend in het Zuid-Hollandse deel van het 

Natura 2000-gebied liggen. Zoals bij de beantwoording van vraag 1 al 

aangegeven zijn wij echter vanaf het begin bij de opdracht betrokken 

geweest. 

 

3. a) Is de provincie Noord-Brabant ook betrokken bij het vormen van een 
handelingsperspectief? 
Antwoord: Ja, wij zijn hierbij betrokken. 
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3. b) Is dit College tevens bereid om ook te onderzoeken of imkers een 
vergunning moeten aanvragen en hierin gezamenlijk op te trekken met de 
provincie Zuid-Holland?  
Antwoord: Ja, wij onderzoeken dit samen met de provincie Zuid-Holland. 

 

4. Hoe gaat het College de aanbevelingen van EIS Kenniscentrum Insecten en 
Naturalis Biodiversity Center een plek geven in het Brabant beleid? 
Antwoord: De conclusies en aanbevelingen uit het rapport worden 

meegenomen bij het opstellen van een gezamenlijk handelingsperspectief 

voor de Biesbosch. Op grond van het uit de Natura-2000 status 

voorvloeiende voorzorgsbeginsel, zijn dat de volgende aanbevelingen: 

“•  Breng het aantal honingbijenvolken in de ruime omgeving van de 
Biesbosch terug tot 4 per km2 bloeiend gewas, dat wil zeggen maximaal 120 
volken voor reuzenbalsemien. Met ruime omgeving wordt bedoeld de 
Biesbosch inclusief een bufferzone van ten minste 3 kilometer en idealiter 5 
kilometer. 
•  Plaats de honingbijenvolken op een beperkt aantal locaties die alle ten 
minste 3 kilometer verwijderd zijn van de meest kwetsbare habitats”. 
Het handelingsperspectief wordt vervolgens meegenomen in een volgende 

actualisatie van het beheerplan, dat naar verwachting in 2023 plaatsvindt. 

Mocht er daarnaast aanleiding zijn, dan wordt dit ook bij actualisatie van 

beheerplannen van andere Brabantse N2000-gebieden meegenomen. 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant genomen 

besluit, 

namens deze, 

 
 

ing. H.J. van Herk, 

programmamanager Natuur 

 

(In verband met de corona-maatregelen is deze brief, na vaststelling door het college, digitaal door 

de verantwoordelijk programmamanager ondertekend) 

 
 

 


